
Referet møde d. 4 september 2022  

Deltagere: Camilla, Jeanett, Stine, Louise, Mija, Jan. 

 

- Bente og Charlotte er desværre stoppet, men vi beslutter helt enigt at forsætte.  
- Den 12  juli havde vi et godt møde med Fibia og vi blev enige om, at vi skal se om beboerne 

i Frøgården er tilfredse med deres Fibia og om vi kan gøre noget bedre. Vi laver et 
spørgeskema og holder et par informationsmøder med en Fibia bus.  

- Vi havde Fibia ude og det gik faktisk rigtig godt, vi fik hjulpet beboere og Camilla laver 
sammen med fibia opfølgning på beboerne, så vi ender med at alle er tilfredse.  

- Camilla har fået lavet en aftale med fibia, så alle beboere for en wifi boks med ved en 
100/100 aftale.  

- Vi fik delt spørgeskema ud til beboerne og det blevet taget godt imod. 
- 28 juni havde vi åben dør og det gik godt. 
- Der er blevet kigget på den nye husorden. 
- Vi har snakket om velkomst net til nye beboere i Frøgården. 
- Der blev fundet dato for juletræes tænding, så den ikke falder sammen med jule hyggen i 

cafe 13. Louise og Camilla sørger for indkøb mm.  


